
Protokoll 

 Årsmøte i Brunbakklia og Skolehagen velforening tirsdag 11.02. 2025 

Møtet ble avholdt på Kroken.  

Tilstede: Arne Heimestøl, Tor Ingar Nordby, Marta Strømmen Nordby, Elling Fekjær, Ståle Borgersen, 

Ola Einar Grøv, Anne Ingunn Grønhaug, Emmy Bakkom, Anny Bakke Perlestenbakken, Kirsten Greaker 

Heimestøl, Sigbjørn Kana og Gunnar Fossholt 

 

Sak 1: Innkalling og kunngjøring  

Godkjent.  

Sak 2: Valg av møteleder og sekretær 

Arne Heimestøl ble valgt til møteleder og Gunnar Fossholt til sekretær. Ola Einar Grøv og Anny Bakke 

Perlestenbakken ble valgt til å signere protokoll.  

Sak 3: Årsmelding 

Arne gikk gjennom årsmeldingen som ble godkjent uten kommentarer.  

Sak 4: Valg 

Arne Heimestøl gjenvalgt som leder, Sigbjørn Kana gjenvalgt som styremedlem og Tor Ingar Nordby og 

Anne Ingunn Grønhaug gjenvalgt som valgkomite. 

 

Sak 5: Handlingsplan 

Utkast til handlingsplan for Brunbakklia og Skolehagen ble presentert med følgende punkter: 

• Skog- og krattrydding på fellesområder bør videreføres i samme omfang som i 2024.  

• Leder søker kommunen om midler til 10 timer. 
• Sammen med foreningen Hedalsheimens venner prøver vi å få plassert ut flere  

sittebenker. Styrene organiserer dette tiltaket. 
• Styret for velforeninga følger med på resultatet av vannprøver. 
• Årsmøtet oppfordrer alle tomteiere og beboere til å bidra i ryddearbeid på private  

områder og fellesområder der det ikke er midler fra kommunen til å utføre slikt  
arbeid 

 

I årsmøte ble det foreslått å ta inn i handlingsplanen følgende: 

 
Det nedsettes ei arbeidsgruppe bestå av Martha Nordby og Arne Heimestøl fra venneforeningen for 
Brunbakklia og Skolehagen og to representanter for Hedalsheimens venner. Arbeidsgruppa arbeider 
videre med benkprosjektet som beskrevet. Arbeidsgruppa ser også på behov for skilting i Brunbakklia 
med plan for design, benevnelser og plassering. Arbeidsgruppa tar en befaring i området til våren. 
 
Årsmøtet støttet at dette tas inn i handlingsplanen. 
 
 



Kommentarer: 
Som innspill til oppfølging av arbeidsgruppas mandat kom det følgende innspill: 

- Hedalsheimens venner innstilt på å bevilge 4000 kroner til benkprosjektet. Det anbefales 
solide benker, gjerne trivselstiltak omkring de og innomhus lagring på vinter. 

- Det foreslås en helhetlig planlegging for området vedr. benkprosjektet. Innspill til plassering: 
kanskje nok med en i Skolehagen? Kan benker også utenfor venneforeningens kjerneområde 
være aktuelt? Eks. mellom Skolehagen og Joker samt dialog med skole/kommune og 
Idrettslag mtp. deres grunn? 

- I arbeidet med budsjettering og finansiering kom det ideer om egenandel pr husstand og 
søknad om støtte fra eks Helselaget og styret for Hedalsfjella. 

- Idrettslaget bør holdes orientert om både benkprosjekt og tanker om skilting, mtp. felles og 
helhetlig behovsvurdering. 

 
Arne Heimestøl fikk ros for sitt store bidrag til bygda med venneforeningen og ikke minst Hedalen.no! 

 
 

 
Gunnar F. februar 2025 
 

 

 

 

 

 

 


